

有關豁免 2021 年 10 月至 2022 年 3 月期間《郵寄月結單費用-存款戶口》

大新銀行有限公司（「本行」）一直以客為先。於疫情下，為向客戶提供更優質的銀行體驗，本行將豁免收取於 2021 年 10 月至 2022 年 3 月期間之存款戶口郵寄月結單費用（「費用」）（如適用）*。前述期間相關費用之收費日期原定於 2022 年 4 月內，而相關費用為 20 港元或等值。有關詳情可參閱本行網頁 www.dahsing.com 之《銀行服務收費》中《一般服務 - 所有戶口》的《郵寄月結單費用》。

請即轉用網上月結單服務及停止收取郵寄月結單^。減少耗紙，為環保出一分力，同時享用本行免費的網上月結單服務。

如有任何查詢，歡迎致電大新客戶服務熱線 2828 8168。

* 此豁免將不適用於根據《銀行服務收費》中獲豁免費用之客戶（「獲豁免客戶」）。

^ 您可登入網上理財 / 流動理財後選擇「設定」>「用戶設定」>「網上月結單、網上通知書及電子提示設定」，並於您所需要設定的網上月結單戶口類別中，剔選「啟用電郵提示及停止收取紙張月結單」，便可停止收取個別戶口類別的紙張月結單。

大新銀行有限公司

2022 年 3 月

Fee Waiver of the "Paper Statement Fee – Deposit Account" Levied during October 2021 to March 2022

Dah Sing Bank, Limited (the "Bank") always put customers first. To provide better banking experience to our customers under the pandemic, the Bank will grant a waiver of the Fee being levied during October 2021 to March 2022 (the "Fee") (if applicable)*. The original imposing date of the Fee levied during the said period is in April 2022, and such Fee is HKD20 or equivalent. For details, please refer to the "Paper Statement Fee" under "General Services – All Accounts" of the "Bank Service Charges" on the Bank's website www.dahsing.com.

Let's go Green together. Switch to use e-Statement Services and suppress Physical Statement^ now. Reduce your paper consumption to save the planet and enjoy our free-of-charge e-Statement Services.

Should you have any enquiries, please feel free to call Dah Sing Customer Service Hotline at 2828 8168.

*This waiver will not apply to customers who are waived / exempted from the Fee pursuant to the "Bank Service Charges" (the "exempted customers").

^You can log into e-Banking / Mobile Banking and select "Settings" > "User Settings" > "e-Statement, e-Advice & e-Alert Settings", then you can opt out of receiving paper statement by ticking "Activate email notification and suppress paper statement" for the accounts you wish to stop receiving paper statement for.

Dah Sing Bank, Limited

March 2022

大新銀行有限公司 Dah Sing Bank, Limited